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Referat bestyrelsesmøde nr. 95, 8. marts 2018. 

 

 

Deltagere: Martin Frandsen (fmd), Sten Emborg, Jens Rosengaard, Klaus Mouritz Kristensen, Anders 
Bûlow, Mette Jaque Madsen, Steffen Torvits 

Afbud: Grete Ørskov, Mathilde Edelvang 

Referent: Steffen Torvits 

 

Dagsorden 

 

1. Status på pladsfordeling 

2. Regnskab/budget 

3. Nyt fra udvalg 

4. Generalforsamling 

5. Evt. 

 

1. Status på pladsfordeling 

Anders orienterede: 80 både er skrevet på venteliste. Der er fordelt pladser til 64 – dvs. 16 har p.t. 
ikke fået plads. 37 har d.d. bekræftet. De udestående bliver rykket for bekræftelse med en svarfrist. 

Erfaringsmæssigt får nogle af de ventende plads, da ikke alle både bliver søsat, og enkelte kan 
bådejere forventes ikke at bekræfte den tildelte plads. 

Desuden er der 10-15 medlemmer, der ikke har skrevet sig på listen inden fristen jf. 
bøjepladsreglementet. En stor del er relativt nye medlemmer, hvoraf nogle fortæller, at de ikke har 
været opmærksomme på, at der var en liste. 

Som hidtil kan plads ikke fortrydes efter 1. april. 

Takstbladet for HS vil blive foreslået videreført i SKK-regi med de prisjusteringer, 
generalforsamlingen vedtager. 

Bestyrelsen billiger håndteringen af ventelisten og beretningen fra pladsformanden. 

 

2. Regnskab/budget 

Sten gennemgik regnskabet. 

Bestyrelsen indstiller årsrapporten til godkendelse på generalforsamlingen. 

Sten gennemgik takstbladet. Vinter- og sommerlandplads hæves, da landpladsleje stiger og bl.a. 
Noreco-rabat skal genforhandles. Optagning og søsætning giver underskud, hvilket rettes med 
forslag til ny pris. Ændringerne i takstbladet vil medvirke til et mindre overskud i 2018 og 2019. 

Bestyrelsen indstiller takstbladet til godkendelse på generalforsamlingen. 

Sten gennemgik budget. 

Med mindre rettelser indstiller bestyrelsen budgettet til godkendelse på generalforsamlingen. 
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SKK indgår nye sikkerhedsstillelser over for By&Havn svarende til HS’ tidligere sikkerhedsstillelser. 

 

3. Nyt fra udvalg 

 

Kapsejladsudvalg 

Klaus orienterede om Svanemøllekredsens generalforsamling. Der er ingen væsentlige ændringer, 
der er få engagerede, og bemandingen i bestyrelsen er ikke fuldtallig, idet KAS (endnu) ikke har 
stillet med medlem. 

Tingene er stort set på plads til DM i Spækhugger. 5-6 medlemmer har givet forhåndstilsagn om at 
deltage. Udvalget for frivilligt arbejde opsætter en Doodle, der organiserer frivillig deltagelse. 

Der kommer nye regler for tirsdagssejlads. Afventer melding fra Erik Kragh. 

Bomlukkeren er flyttet. Dato fremgår af klubkalenderen. 

Hven rundt ved nat gennemføres. 

Two-star overvejes alt efter opbakning til kapsejladsudvalget. 

 

Sportsudvalget 

I forlængelse af forslag til generalforsamlingen om salg af Joy, bad Steffen om bestyrelsens holdning. 

I forhold til målene med sportsudvalget og indkøb af båden var holdningen på tre punkter: 

1. Repræsentation i sportsligaen – Sportsligt er det kørt superflot. En plads i 1. division er blandt de 
professionelle. Der er skabt god opmærksomhed omkring klubben. Det mål er opfyldt. 

2. Tiltrække en ny generation til klubben – Det kan ikke siges at være opfyldt, selvom der er kommet 
tre nye unge til klubben. Forventningen var flere. 

3. Klubbens medlemmers aktive brug af båden – Ligasejlerne har tilbudt sejladser, bl.a. ugentligt i 
efteråret. Flere ’gamle’ medlemmer er stoppet i gruppen og har ikke fået sejlet noget af betydning. 
Der skal arbejdes for at opfylde dette mål, hvis medlemmerne overhovedet er interesseret. 

Fra diskussionen: 

Martin mente, at det er fint at få en bekræftelse nu. Det er tre år siden, det blev besluttet at købe 
J/70’eren. Klubben har dog kun haft båden i to sæsoner, så det er korte erfaringer at bygge på. 

Måske er der en opfattelse af, at J/70erne er svær at sejle. Reelt er den en del lettere end 
Spækhuggerne. Thurø har fx udskiftet alle deres skolebåde til J/70. 

Jaque påpegede, at tendensen er at sejlere down sizer. Det er prof sejlere i Ligaen, men der er 
masser af aktivitet i området. Vi ligger i smørhullet. Jaque mener, at det skal ind i sejlerskolen – og 
det skal være tilgængeligt.  

Klubberne rundt om os laver satsninger. Skovshoved/KDY har 6, Hellerup 3, KAS 1, desuden har 
Sundet, Lynetten, Sletten og Nivå hver købt 1. 

Sten gjorde opmærksom på, at der er kommet nye instruktører i sejlerskolen. Det kunne være godt 
at give interesserede instruktører et todages kursus i at sejle j/70 - så de kan formidle til de 
sportsinteresserede på sejlerskolen. 

Hvis der er 12 tilmeldte i år, kunne det fx være realistisk med 16 næste år, 20 næste år igen. 
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Tilmeldingsordningen skal gøres let. Det er en af de lavthængede frugter.  

Klaus udtrykte, at SKK har været for dårlig til at starte noget nyt op og støtte det. Jaque mente, at vi 
bør hylde, at nogen har taget det tunge læs i Ligaen og startet det op.  

Konklusion: 

Der bør stilles et modforslag med en ny evaluering om tre år. Hvis klubben ikke laver satsninger, 
kommer det ikke til at leve.  

Det er dog en forudsætning for bestyrelsens fortsatte tilslutning til J/70erne, at der ligger en plan 
med et realistisk aktivitets- og ambitionsniveau. Projektet skal operationaliseres, så vi ikke lover 
mere, end vi kan holde. 

Det vigtigste er, at båden bliver benyttet. Antal aktive sejlere bør stige støt, men mulighederne skal 
ikke overvurderes. Bestyrelsen har således tidligere besluttet, at sejlerskolen skal kunne benytte 
båden en dag om ugen. 

Steffen sikrer, at der bliver lavet oplæg til generalforsamling baseret på de nævnte forslag og 
holdningerne i sportsudvalget. 

 

Gruppe til organisering af det frivillige arbejde 

Gruppen er selvbestaltet og ikke direkte repræsenteret i bestyrelsen. Aage har korresponderet med 
Inger og opfordrede til, at bestyrelsen lægger en strategi, som understøtter.  

På fredagsmødet var der en del deltagere, der i forvejen løfter opgaverne. Tilgængæld var der også 
nogle nye. 

Bestyrelsen bakker op og finder, at det er en super indsats. 

 

4. Generalforsamling 

Peter Schmidt er udtrådt i løbet af peioden. 

Steffen udtræder ved GF. 

Jaque genopstiller ikke. 

Mathilde har ikke svaret. 

 

5. Evt. 
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